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اخبار کوتاه از فوتبال

رئیس کمیته ملی پارالمپیک ایران می گوید استقلال کمیته ملی پارالمپیک 
برای آینــده ورزش جانبازان و معلولین بهتر اســت. محمود خســروی وفا در 
تازه ترین صحبت های خود به تشــریح آخرین شــرایط فدراســیون جانبازان و 

معلولین پرداخته که گزیده ای از صحبت هایش در ادامه می آید: 
* نمایندگان وزارت  ورزش و جوانان در کمیسیون های مختلف شرکت کردند و 
نظر مثبت خود را با تصویب این طرح اعلام داشــتند و در نهایت هفته گذشته، 
توضیحات ما در خصوص چرایی تصویب این طرح و استقلال این کمیته، به سمع 
کمیسیون اجتماعی رسید، موضوع به رای گذاشته شد و خوشبختانه با تصویب 

این کمیسیون، استقلال کمیته ملی پارالمپیک اعلام شد. 
*  اســتقلال فرصت بســیار خوبی برای ورزش جانبازان و معلولین است که در 
زمینه توسعه ورزش همگانی اقدامات بیشتری انجام دهد و این عمل در نهایت به 
ورزش قهرمانی و افتخارآفرینی ورزشکاران جانباز و معلول نیز منتهی خواهد شد. 
در گذشته شاهد این بودیم بودجه ای که در کمیته المپیک به تصویب می رسید، 
گاه به دلیل مشکلات دچار ریزش می شد و این ریزش به کمیته ملی پارالمپیک 

باز می گشت و در اجرای برنامه ها دچار مشکل می شدیم. 

معاون سازمان دامپزشکی:
۳ میلیون دز واکسن تب مالت 

وارد کشور می شود
معاون بهداشت و مدیریت بیماریهای دامی سازمان 
دامپزشکی از واردات 3 میلیون دز واکسن تب مالت با  

کیفیت بالا خبر داد.
کریم امیری در ســفر به شهرکرد به ایرنا گفت: سازمان 
دامپزشــکی، واردات 3 میلیون دز واکسن با کیفیت بالا برای 
ســال آینده به منظور مقابله با بیماری قابل انتقال بین دام و 
انسان تب مالت )بروسلوز( را درخواست داده که با آن موافقت 

شده است.
وی افزود: این واکسن برای استانهایی که ابتلا به بیماری 
تب مالت در آنها حادتر اســت، اســتفاده و همچنین تفاوت 
کیفیت این واکسنها با واکسن های داخلی مقایسه و بررسی 

می شود.
امیری با بیان اینکه برنامه واکسیناسیون دام از سال 1343 
در کشــور آغاز شده تاکید کرد: در آن زمان کیفیت واکسنها 
به گونه ای بود که برخی کشــورها نیاز واکسن دامی خود را 
از ایران تامین می کردند در حالی که اخیرا مشاهده شده که 
کیفیت واکسنهای داخلی نسبت به گذشته کاهش داشته است.
وی خاطرنشان کرد موسسه سرم سازی کشور باید تقویت 

شده و از افت کیفیت تولیدات این موسسه جلوگیری شود.

برف در کلاردشت و طالقان
در دهمین روز از روزهای گرم شــهریور ماه دیروز 
ارتفاعات کلاردشــت و طالقــان در یک تغییرات جوی 

سفیدپوش شد.
به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان از ســاری بارش برف 
تابستانی ارتفاعات علم کوه کلاردشــت را در حالی سفیدپوش 

کرده است که بارش باران در سطح شهر همچنان ادامه دارد.
بنابرایــن گزارش دمای هوا در این منطقه به حدی کاهش 

یافته که مردم مجبور به استفاده از لباس گرم شده اند.
خبرگزاری صدا و سیما نیز در گزارشی از کرج از سفیدپوش 
شدن ارتفاعات طالقان خبر داد و نوشت: بارش برف در ارتفاعات 
طالقان از صبح دیروز آغاز شده است و همزمان بارش باران نیز 
در این شهرستان آغاز و همچنان به صورت پراکنده ادامه دارد.

اختلاس 6/5 میلیارد ریالی مامور آب 
در ساوجبلاغ

دادســتان عمومی و انقلاب اســلامی ساوجبلاغ 
از اختلاس 6/5 میلیارد ریالی یــک مامور آب در این 

شهرستان خبر داد.
حســن جهانشاهلو در گفت وگو با ایرنا افزود: این فرد یکی 
از کارمندان رسمی اداره آب ساوجبلاغ است که این مبلغ را به 
بهانه بازسازی و ترمیم شبکه آبرسانی از شهروندان این شهرستان 

دریافت کرده است.
وی اظهــار کرد: متهم بــرای دریافت مبالــغ دریافتی از 
شهروندان از دستگاه کارتخوان سیار استفاده و از دریافت وجه 

نقد خودداری می کرد.
دادســتان عمومی و انقلاب ســاوجبلاغ بیان کرد: متهم 
بازداشــت و پس از تکمیل پرونده بــا قرار وثیقه 10 میلیارد و 

300 میلیون ریالی تا روز دادگاه آزاد شده است.
وی یادآور  شد: در اداره آب این شهرستان تخلفات زیادی 
انجام شــده است که یکی دیگر از پرونده های تخلفی آن تا 10 

روز آینده اعلام می شود.
وی تاکید کرد: مدیران دستگاههای خدمات رسان از جمله 
آب، برق، گاز باید با نظارت و کنترل بیشــتر از هرگونه تخلف 
پیشگیری کنند و شهروندان نیز از دادن وجه به ماموران حتی 

افرادی که کارمند رسمی ادارات هستند خودداری کنند.

تشییع پیکر
 امام جمعه سابق پاکدشت

امام جمعه  پیکر حجت الاسلام والمسلمین علی کاظمی 
سابق پاکدشت در این شهر تشییع شد.

بــه گزارش خبرگزاری صدا و ســیما، پس از مراســم تشــییع 
حجت الاسلام والمســلمین حاج شیخ علی آل کاظمی در پاکدشت، 

پیکر وی برای خاکسپاری به قم منتقل شد.
حجت الاســلام والمسلمین آل کاظمی ســه روز پیش به علت 
بیماری ریوی دار فانی را وداع گفت. مرحوم کاظمی به مدت 15 سال 
نماینده ولی فقیه در پاکدشت بود و در سال 63  نخستین حوزه علمیه 
شهرستان پاکدشت را تاسیس کرد. وی در سال 1325 هجری شمسی 
در شهرستان هرسین متولد شد و پس از گذراندن تحصیلات ابتدایی 
در مکتب خانه مرحوم شیخ حســن معلم، در محضر مرحوم آیت الله 
والد به فرا گرفتن صرف و نحو پرداخت و پس از یک ســال تحصیل 
در حوزه علمیه کرمانشاه و یک سال در حوزه علمیه خرم آباد، سال 

1339 شمسی به حوزه علمیه قم مهاجرت کرد.
افزایش ۲ برابری ظرفیت اسکله

ویژه صنایع معدنی و فلزی بندرعباس
در مراسمی با حضور معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت 
بهره برداری از طرح توسعه اسکله اختصاصی منطقه ویژه صنایع 

معدنی و فلزی خلیج فارس در بندرعباس آغاز شد.
مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی صنایع معدنی و فلزی خلیج فارس 
در این مراســم اظهار کرد: با اجرای این طرح ظرفیت این اســکله از 
شش به 12 میلیون تن )تخلیه و بارگیری مواد معدنی( افزایش یافت.
مســعود هندیان یادآور شد: برای اجرای طرح توسعه این اسکله 
560 میلیارد ریال از محل منابع داخلی این منطقه ســرمایه گذاری 

شده است.
وی با اشاره به اهمیت اجرای این طرح از سوی متخصصان داخلی 
گفت: در اجرای این طرح 100 میلیون دلار صرفه جویی شده است.

مدیر عامل منطقه ویژه اقتصادی صنایع معدنی و فلزی خلیج فارس 
بیان داشــت: با اجرای فاز دوم این اسکله 40 هکتار زمین )ساحلی( 

استحصال و برای 40 نفر نیز شغل جدید و پایدار ایجاد شده است.
هندیان اضافه کرد: این اســکله با 343 متر طول، 38 متر عرض 
و 14 متر آبخور به عنوان بزرگ ترین سازه دریایی کشور و تنها اسکله 

تمام مکانیزه معرفی شده است.
وی با اشــاره به تصویب طرح جامع این منطقه ابراز داشــت: دو 

هزار و 700 میلیارد ریال در زمینه زیرساخت پروژه مصوب داریم.
این مسئول از جذب سه میلیارد و 400 میلیون دلار سرمایه گذاری 
داخلی و خارجی جدید و افزایش 62 درصدی سرمایه گذاری در سال 
93 در منطقه ویژه خلیج فارس خبر داد و یادآور شد: با کسب این رقم 
مجموع  ســرمایه گذاری های جذب شده در این منطقه به 9 میلیارد 
دلار و میزان صادرات شرکت های فعال در آن نیز به یک میلیارد دلار 

در سال افزایش یافته است.
۱50 هزار تن شکر 

به زودی وارد می شود
به منظور تامین نیاز کشور 150 هزار تن شکر وارد کشور 

می شود.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، مدیرعامل شرکت غله و خدمات 
بازرگانی منطقه 4 گفت: این میزان شــکر براســاس نظرسنجی های 
شرکت مادر تخصصی شــرکت بازرگانی و نیازسنجی، از برزیل وارد 

کشور می شود.
حســین پور افزود: شکر وارداتی توســط چهار کارخانه شکر در 
خوزستان، تصفیه و از طریق شرکت غله و خدمات بازرگانی در قالب 

تنظیم بازار به دست مصرف کننده می رسد.
وی اظهار داشت: نخستین کشتی حامل شکر وارداتی، 20 شهریور 
از بندر امام خمینی وارد استان خواهد شد. در سال زراعی جاری بیش 
از 600 هزار تن شــکر در کارخانه های توسعه نیشکر و صنایع جانبی 

استان خوزستان، کارون و هفت تپه تولید شد.

استقلال در خطر کسر امتیاز قرار گرفت
باشگاه استقلال با توجه به آخرین نامه فیفا در رابطه با پرونده هافبک برزیلی 
پیشین این تیم در خطر کسر امتیاز قرار گرفت.پس از آنکه مانوسی فر در جلسه 
هیئت مدیره گزارشی از بدهی باشگاه استقلال به 5، 6 بازیکن خارجی که پیش 
از این در اســتقلال حضور داشتند، ارائه کرد و هیچ اقدامی برای پرداخت بدهی 
بازیکنان خارجی از ســوی هیئت مدیره صورت نگرفت اکنون نامه ای از فیفا در 
رابطه با پرونده رودریگو توزی هافبک برزیلی به باشگاه استقلال رسیده مبنی بر 
اینکه پرونده شکایت این بازیکن به کمیته انضباطی فیفا داده شده و این کمیته 
رای نهایــی خود را درباره این پرونده خواهد داد. قرارداد توزی با اســتقلال در 
ســال 2012 مبلغ 370 هزار دلار بود اما پولی به این بازیکن پرداخت نشد و با 
توجه به نامه آخر فیفا، باشــگاه استقلال در خطر  کسر امتیاز قرار گرفته است.
مانوسی فر مسئول امور بین الملل استقلال با بیان اینکه پرونده های زیادی مانند 
تــوزی، کاروالیو، لیام ردی، گوران لاوره و ... داریم گفت: باید به پرونده های فیفا 
توجه بیشتری کرد، چرا که شرایط خطرناک است و فردا )امروز( در جلسه هیئت 

مدیره این موارد را مطرح می کنم.
تصمیم گیری درباره شمسایی در هیئت رئیسه 

نشست مشترک علی کفاشیان و ســیدرضا افتخاری با وحید شمسایی برای 
روشن شــدن وضعیت نهایی سرمربیگری تیم ملی فوتســال دیروز برگزار شد و 
بعد از صحبت های انجام گرفته، رئیس فدراسیون به گزینه سرمربیگری تیم ملی 
فوتســال گفت  برای هدایت این تیم باید قید سرمربیگری تیم تاسیسات را بزند. 
این درحالی است که شمسایی با این باشگاه قرارداد دارد و متعهد است به کارش 
ادامه دهد. شمســایی در این نشست به مسئولان فدراسیون تاکید کرد که در این 
شــرایط نمی تواند قید تیم تاسیســات را بزند چرا مسئولان این باشگاه با رفتن او 
شدیدا مخالف هستند. در نهایت پس از صحبت های انجام شده در این جلسه قرار 
شد کفاشیان بحث هدایت همزمان تیم ملی و تیم تاسیسات توسط شمسایی را در 
هیئت  رئیسه فدراسیون فوتبال مطرح کند و چنانچه هیئت رئیسه با این موضوع 

مخالفت کند آن وقت شمسایی از بین این دو تیم باید یکی را انتخاب کند.
درخواست پرسپولیس برای تعویق بازی جام حذفی

باشــگاه پرسپولیس با ارسال نامه ای به سازمان لیگ برتر اعلام کرد با توجه 
به در اختیار نداشــتن بازیکنان خود، در روز جمعه 19 شهریور امکان حضور در 
رقابت های جام حذفی را ندارد.این باشــگاه نامه ای برای فدراسیون فوتبال ارسال 
و اعــلام کرده اســت با توجه به تداخل برنامه تیم های ملــی و المپیک ایران با 
برنامه های پیش از بازی و مسابقه تیم پرسپولیس، به استناد قوانین فیفا شرایط 

حضور در مرحله یک شانزدهم این رقابت ها در زمان اعلام شده را ندارد.
اصفهانیان: پولی نداریم که از داوران تقدیر کنیم!

رئیس کمیته داوران فدراسیون فوتبال تاکید کرد که پولی ندارند تا از داوران 
در روز جهانــی داور تقدیر کنند. فریدون اصفهانیــان در مورد روز جهانی داور 
گفت: روز جهانی داور را بــه همه داوران تبریک می گویم. ما کاری نمی کنیم و 
فقط تبریک می گوییم. وی افزود:وقتی پولی نداریم چه تقدیری کنیم؟ این مدت 
هجمه ها آن قدر علیه اشــتباهات داوران زیاد شده که به فدراسیون فوتبال نامه 
نوشــتیم که جلسه ای با حضور داوران برگزار کنند تا قضاوت های بهتری داشته 
باشند. خودم عضو هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال هستم و می بینم سیگنال های 
خوبی سمت داوران نمی آید و هیچ اقدامی برای آنها صورت نمی گیرد. در فوتبال 
ما تنها بازیکنان و مربیان دیده می شــوند و داوران سهمی ندارند. در صورتی که 

داوران رکن اصلی فوتبال هستند، توجهی به آنها نمی شود.

خواندنی از ورزش ایران

سرویس ورزشی-
سرمربی تیم ملی فوتبال کشــورمان در تازه ترین 
صحبت های خود با بیان برخی مشــکلات که قبلا نیز به 
آنها اشاره داشته ، تلاش کرده با فرار به جلو برخی مسائل 
را توجیه کند، این برخی مسائل می تواند همان مرخصی 
طولانی مدتش باشد که انتقاد بسیاری از دلسوزان واقعی 

فوتبال را به دنبال داشت. 
کارلوس کی روش ســرمربی تیم ملی فوتبال کشــورمان در 
آســتانه بازی با گوام به بیان برخی از مشــکلات فوتبال پرداخته 
اســت. او در صحبت های تازه خود صراحتا عنوان داشته است: “ 
در 4 ســال گذشته که در ایران بودم هر موقع صحبت یا مشورتی 
داشتم و هر ایده ای که خواستم بدهم هیچ کس به آن گوش نکرد.”  

گزیده ای از تازه ترین صحبت های کی روش در ادامه می آید: 
لزوم پیروزی در بازی با گوام

حتما باید در بازی پنجشنبه به پیروزی برسیم، برد در این 
بازی برای ما بسیار حائز اهمیت است چون در دور اول مقدماتی 
جام جهانی مسابقات کوتاهی را پیش رو داریم و حتما باید در این 

مسابقه نتیجه لازم را کسب کنیم. . 
لیگ بازیکنان را آماده نمی کند

کشــورهای فوتبالی به دو دسته تقســیم می شوند. برزیل، 
آلمان، فرانسه، هلند، اسپانیا، انگلیس، ایتالیا، روسیه و... کشورهایی 
هستند که باشگاه ها بازیکن را آماده می کنند تا به تیم ملی کمک 
کنند اما گروه دیگر کشورها که آنها نیز فوتبالی محسوب می شوند 
شرایط شان اینگونه است که فدراسیون ها به اجبار باید بازیکنان 
سطح اول کشــور را جمع و آنها را برای استعدادیابی و تیم ملی 
آماده کنند. بطور مثال باشــگاه های ایران هرچقدر هم بخواهند 
ســخت کار کنند، نمی توانند یک بازیکن را آماده ســطح بازی 
بین المللی کنند آن هم به خاطر شرایط و سطح مسابقات داخلی 

که با آن مواجه هستیم.
فوتبالیست های جوان به خارج بروند

بهترین پیشــنهاد و نصیحت من به شاگردانم این است که 
بازیکنانی مانند طارمی، ترابی، میلاد محمدی، ســروش رفیعی، 
احمد عبدالله زاده، عالیشاه و تمام بازیکنان هرچه سریع تر بروند 

کی روش: عده ای مشکلات را فراموش کرده اند، تمام دغدغه شان شده به تعطیلات رفتن من

حدیث دشت عشقفرار به جلو برای توجیه مرخصی طولانی مدت!

به یاد مدافع حرم  شهید »مهدی نوروزی«
تا آخرین فشنگش را هم ایستاده و به زانو شلیک كرد

شــهید »مهدی نوروزی« متولد کرمانشــاه در 
20 دی ماه 93در سامرا توســط گروهک تروریستی 

داعش به شهادت رسید. 
وی معتقد بود باید مقابل داعش ایستاد. برای ما 
فتنه داعش در سامرا  و هتاکان به عاشورا در تهران یک 
خط است. یک روز در خیابان های تهران، به عزاداران 

روز عاشورای سیدالشهداء علیه الســلام حمله می کند و تکیه و هیئت هایشان را 
به آتش می کشــد و یک روز در عراق و کربلا، به زائرین سید الشهداء علیه السلام 
حمله می کند و خود را در میان آنها منفجر می کنند تا عزاداری را کم رونق کرده 
باشــد. وی آنقدری شــجاع بود که در میان همرزمانش لقب » شیر سامرا« را به 
خود گرفته بود و صدها کیلومتر دورتر از محل تولدش به شهادت رسید تا اثبات 
کند که برای او امنیت مردمش آنقدری مهم هست که به خاطر آن ماه  ها همسر 

و فرزند 9 ماهه اش را تنها بگذارد و در کشوری دیگر اردو بزند. 
همرزم شهید در آخرین عملیات سامرا افزود: رفتار شهید »نوروزی« در شب 
شهادتش عجیب بود زیرا غسل شهادت انجام داد و پیراهن مشکی که همه ساله 

برای اقامه عزای ائمه به ویژه محرم و صفر می پوشید را برتن کرد.
 در یک عملیات ما تقریبا در کمین دشمن افتادیم و آتش سنگین از چند 
طرف به ســمت ما می بارید، من و مهدی و یک نفر دیگر خود را درون گودالی 
انداختیم اما باز هم تیراندازی ها قطع نشد و از سه طرف به ما تیراندازی می شد 
حتی آنقدر نزدیک شدند که نارنجک دستی هم می انداختند. مهدی مثل یک 
شــیر چندین بار ایســتاد و من هم همراهی اش کردم، اما واقعیت این بود که 
تعداد و آتش آنها صدها برابر بیشــتر بود، در آخرین لحظات، مهدی شــجاعانه 
ایستاد و به طرف آنان تیراندازی کرد اما ناگهان با ضربه به زمین خورد و گفت:  

تیر خوردم.
من بلافاصله کاپشــنش را درآوردم  اما خونریزی بســیار شدیدی داشت و 
تقریبا همه لباس هایش خونی شده بود. با همین حالت هنوز یک خشاب گلوله 
داشت بازهم شجاعانه ایستاد و تا آخرین فشنگش را هم ایستاده و به زانو شلیک 
کرد اما دیگر جانی برایش نمانده بود نفســش به شــماره افتــاده بود و مدام یا 

حسین )ع( می گفت.

و فوتبالشــان را خارج از ایران دنبال کنند. اگر به ســردار آزمون 
دقت کنید متوجه منظور من خواهید شد. فقط مسائل تمرینی 
نیســت و مسائل کلی دیگری اســت که بازیکنان با آن دست و 

پنجه نرم می کنند.
صحبت های مرا گوش نمی کنند

در 4 ســال گذشــته که در ایران بودم هر موقع صحبت یا 
مشورتی داشــتم و هر ایده ای که خواســتم بدهم هیچ کس به 
آن گوش نکرد. شــاید بهتر باشد به کوالالامپور مالزی و سمینار 
تیم های AFC و مربیان جهان بروم چون کشــورها و تیم های 

دیگر علاقه دارند نظرات من را بشنوند .
مسائل مهم فوتبال ایران 

در فوتبال ایران با مسائل بسیار جدی و مهمی روبه رو هستیم 
که حتما باید به آنها فکر کنیــم. در درجه اول کیفیت زمین ها 
در فوتبال ایران است، موضوع دوم فوتبال پایه و تمریناتی است 
که برای بازیکنان جوان فوتبال ایران در نظر گرفته می شــود و 
باید یک سیســتم رقابتی خوب برای جوانان ایران و پایه وجود 

داشته باشد. موضوع سوم آموزش مربیان و همین طور برنامه های 
مختلف آموزشی در مسیر آنهاست. همینطور برنامه های تیم ملی 
و بازی های دوستانه که باید در این برنامه ها گنجانده شده باشد 
و مطمئنا حمایت های مالی نیز در ادامه است، اما در حال حاضر 
ببینید که دغدغه برخی افراد در این شرایط چیست. دغدغه این 

افراد تعطیلات سرمربی تیم ملی است.
وزیر و اسدی ناراضی هستند

با نوع عملکردی که ما در جام جهانی برزیل داشــتیم همه 
کشــور و حتی رئیس جمهور محترم دکتر روحانی از عملکرد ما 
راضی بودند. متاسفانه تنها 2 نفر از عملکرد ما راضی نبودند و آن 
هم وزیر محترم ورزش و جوانان و همین طور دکتر اسدی دبیرکل 
فدراسیون فوتبال بود. ما به جام ملت  های آسیا رفتیم و در آنجا 
خود استرالیایی ها در تلویزیون  و رسانه هایشان متفق القول گفتند 
که عملکرد بنجامین ویلیامز داور اســترالیایی بازی ایران و عراق 
بســیار ضعیف بود و عملکرد بدی داشــت. توصیه من به رئیس 
فدراسیون، آقای کفاشیان این است که او هم باید کاری که من 

انجام می دهم را انجام دهد چون نمی توان دل همه را به دســت 
آورد و همه را راضی نگه داشت. اگر وزیر محترم و دکتر اسدی از 
نتایج ما و شرایط ناراضی هستند، باید بگویم کاری بیشتر از این 
از دســت ما برنمی آید. توصیه ام به کفاشیان این است که دقیقا 
کاری که من انجام می دهم انجام دهد، سخت کار و تلاش و سعی 
کند تمرکزش روی کار خودش باشد. من تلاش خودم را همیشه 
خواهم کرد تا در سرحد توانم بتوانم کاری انجام دهم که آنها هم 
یک روزی راضی شوند. کاری خواهم کرد که به امید خدا دل آنها 

)گودرزی و اسدی( را نیز روزی به دست آورم.
استفاده از ترفندهای نخ نما شده

به گزارش سرویس ورزشی کیهان، نکته مهم در صحبت های 
سرمربی تیم ملی فوتبال ایران، توجیه وی در خصوص غیبت های 
طولانــی مدتش در ایران بود. او در مصاحبه ای که با خبرگزاری 
تسنیم داشته، با برشمردن بخشی از مشکلات فوتبال ایران به این 
نکته اشاره کرده که »عده ای مشکلات را فراموش کرده اند و تمام 

دغدغه شان شده تعطیلات سرمربی تیم ملی ایران.« 
در خصوص این قســمت از صحبت های کی روش باید این 
توضیح را یادآور شد که وی از روزی که برای تمدید قرارداد با تیم 
ملی ایران، پا به تهران گذاشــت، به خوبی با شرایط فوتبال ایران 
آشــنا بود. و با علم به همین شرایط هم پای برگه قرارداد را امضا 
کرد. حالا پس از گذشت 4 سال از حضورش در ایران اما به نظر 
می رسد تلاش دارد با فرار رو به جلو برخی مسائل را توجیه کند، 
این برخی مسائل می تواند همان مرخصی طولانی مدتش باشد 

که انتقاد بسیاری از دلسوزان واقعی فوتبال را به دنبال داشت. 
البته نباید این نکته را هم از یاد برد که اگر کی روش امروز 
این گونه اظهار نظر می کند، اگر او با بیان چند باره مشــکلات و 
با اســتفاده از برخی ترفندهای نخ نما شده، تلاش می کند افکار 
عمومی را به سمت خود هدایت کند، به واسطه درست مدیریت 

نشدنش از سوی مسئولان فدراسیون فوتبال بوده است!  
مسئولانی که در گذشــته و در مواجهه با مسائل گوناگون 
نشان داده اند که اگرچه در مدیریت ورزشی تجربه بالایی دارند، 
ولــی با فضای فوتبال بیگانه هســتند و به همین دلیل نیز نمی 

توانند توانایی های واقعی خود را به منصه ظهور برسانند.

دبیر کل کمیته ملــی المپیک از توزیع اعتبار 1۴ میلیارد تومانی میان 3۸ فدراســیون خبر داد و گفت: 
دراین بین به چهار فدراسیون حداکثرپرداختی را داشتیم اما در مجموع فدراسیون ها به لحاظ مالی به آرامش 

رسیده  اند.
شاهرخ شهنازی با بیان اینکه کمیته ملی المپیک تا به امروز طی دو مرحله به فدراسیون ها بودجه تخصیص داده است، 
اظهار داشت: مرحله اول تخصیص بودجه حدود دو ماه پیش  و با مبلغ نه چندان قابل توجه انجام شد. اما در مرحله دوم که 
چند روز پیش صورت گرفت، بودجه خوبی در اختیار فدراسیون ها قرار دادیم. وی با بیان اینکه کمیته ملی المپیک در مرحله 
دوم تخصیص اعتبار به فدراســیون های ورزشــی، 14 میلیارد تومان در اختیار آنها قرار داد، یادآور شد: این بودجه با اولویت 
حضور در بازیهای المپیک و میادین گزینشــی این بازیها میان 38 فدراســیون با رقم های متفاوت توزیع شد. در این بین 3 
فدراسیون کشتی، تکواندو و وزنه برداری و همچنین کمیته پارالمپیک حداکثر دریافتی را از ما داشتند.   البته به احتمال زیاد 

والیبال هم در این ردیف قرار داد.

پرداخت 14 میلیارد به 38 فدراسیون ورزشی

برتری تیم ملی بسکتبال برابر نیوزلند
تیم ملی بسکتبال ایران چهارمین پیروزی خود را 

در تورنمنت ویلیام جونز برابر نیوزیلند کسب کرد.
تیم ملی بســکتبال ایــران در چهارمین بــازی خود در 
تورنمنــت ویلیام جونز به مصــاف نیوزیلند رفت و در پایان با 
نتیجه 83 بر 70 به پیروزی رســید. نیمــه اول با نتیجه 35 
بر 34 به نفع ایران به پایان رســیده بود. ســجاد مشایخی در 
همان دقیقه نخســت بازی از ناحیه مچ مصدوم شــد. حامد 
آفاق و سعید داورپناه در این بازی استراحت داشتند. پیش از 

ایــن تیم های کره جنوبی، چین تایپه »ب« و ژاپن برابر ایران 
شکست خورده بودند. مهدی کامرانی، سجاد مشایخی، جواد 
داوری، فرید اصلانی، سعید داورپناه، محمد جمشیدی، روزبه 
ارغوان، اصغر کاردوســت، حامد حــدادی، حامد آفاق، محمد 
حسن زاده، بهنام یخچالی، اوشین ساهاکیان و یونس لاله زاده 
14 بسکتبالیســت ایران در تورنمنت ویلیام جونز هســتند. 
ملی پوشان ایران در پنجمین دیدار خود امروز )چهارشنبه( به 

مصاف نماینده آمریکا می روند.

دومین مرحله لیگ د و و مید ا نی مردان از امروز در 
شیراز آغاز می شود.

مرحله دوم لیگ د و و مید ا نی مردان از امروز چهارشنبه 
با حضور 200 دوومیدانی کار آغاز می شــود. در این مرحله 
13 تیم مقاومت خوزســتان، شــهرداری سنندج، شرکت 
طنین موج های آبی، کاســپین قزوین، شــهرداری تبریز، 
مس سرچشمه، بتن شیب سنقر کرمانشاه، آذین بتن ساوه، 
نیروی هوایی، باشگاه توس خراسان رضوی، نفت فلات قاره 
ایران، ســبک سازان شــرق و پارس مهر حضور دارند. این 
مرحلــه در ماده های دوی نیمــه ماراتن، دوی 110 متر با 
مانع، دوهای 100، 200، 400، 800، 1500 و دوی 110 

متر با مانع، 400 متر با مانع، سه هزار متر با مانع، پنج هزار 
و 10 هزار متر، 20 کیلومتــر پیاده روی، چهار در 100 و 
چهار در 400 متر امدادی، پرتاب چکش، نیزه، دیســک، 
وزنه، پرش با نیزه، پرش ارتفاع، پرش طول، پرش سه گام و 
دهگانه برگزار می شود. اولین مرحله لیگ د و و مید ا نی مردان 
با مقام نخست نفت فلات قاره به پایان رسید. این تیم 343 
امتیاز کسب کرد. شهرداری تبریز و پارس مهر فارس نیز به 

ترتیب با 189 و 144 امتیاز دوم و سوم شدند. 
دومیــن مرحله لیگ د و و مید ا نی مــردان روزهای 11 
و 12 شهریور به میزبانی ورزشــگاه حافظیه شیراز برگزار 

می شود.

گفت و گو

دشواری های تکرار عنوان قهرمانی از زبان سرمربی تیم ملی کاراته
سرمربی تیم ملی کاراته ایران می گوید شاگردانش 
در رقابت های قهرمانی آسیا کار بسیار دشواری را برای 
تکرار عنوان قهرمانی دارند و در صورت ناکامی احتمالی 

در این رقابت ها مسئولیت آن را می پذیرد. 
غلامرضــا دباغیان گفت: با توجه به اینکه ایران به عنوان 
مدافع قهرمانی در رقابت های قهرمانی آســیا شرکت می کند، 
شــانس زیادی برای تکرار مجدد این عنوان دارد، البته نباید 
فراموش کرد که دیگر کشــورها نیز با بهترین شــرایط راهی 

این رقابت ها می شوند و این کار را برای تکرار عنوان قهرمانی 
دشــوار می کند. وی ادامه داد: با وجود اینکه مدت کمی است 
عهــده دار ســرمربی گری تیم ملی کاراته ایران شــده ام،  ولی 
مســئولیت ناکامی احتمالی در رقابت های قهرمانی آســیا را 
برعهده خواهم گرفت. در این مدت تلاش کردم که شــرایط 
مناسبی را برای ملی پوشان فراهم کنم و تمرینات مناسبی را 
انجام دهیم، ولی با شــجاعت مسئولیت تیم ملی برای کسب 
هر نتیجه ای در رقابت های قهرمانی آسیا را بر عهده می گیرم. 

محمود خسروی وفا تاکید کرد
استقلال كمیته ملی پارالمپیک
 به سود ورزش جانبازان است

مسئول ستاد بازســازی عتبات عالیات 
خوزســتان از اعزام هیئت ســه نفره از این 
استان به ســوریه برای آغاز عملیات توسعه 

حرم حضرت زینب)س( خبر داد.
به گزارش ایرنا، حجت الاســلام ســیدمحمود 
موسوی در حاشــیه نشست فصلی ستاد بازسازی 
عتبات عالیات خوزستان در گفت وگو با خبرنگاران 
اظهار کرد: نقشه توســعه حرم از سوی مهندسان 
و نیکوکاران استان تهیه شــده و عملیات اجرایی 
توســعه حرم پس از بازگشت هیئت ایرانی از این 

کشور آغاز می شود.

وی همچنین از تأمین 15 هزار تن ســیمان 
از سوی کارخانه های سیمان خوزستان در مرحله 
نخست برای ســاخت صحن عقیله بنی هاشم در 

کربلا خبر داد.
مسئول ستاد بازسازی عتبات عالیات خوزستان 
همچنین به اتمام ساخت شش در حرمین عسگریین 
در خوزســتان اشاره و اظهار کرد: نجاری، خطاطی 
و قلم زنی درها از ســوی مردم استان انجام شده و 
میناکاری این درها که ســهم خوزستان بود نیز به 

اتمام رسیده است.
حجت الاسلام موسوی از رونمایی درهای ساخته 

شده در روز 29 شهریور امسال در حسینیه عاشقان 
ثارالله اهواز خبــر داد و گفت: یکی از درها نیز که 
سهم مازندران بود ساخته و تحویل این استان شد.
وی بااشاره به مشــارکت مردم خوزستان در 
پشتیبانی حرمین اهل بیت)ع( افزود: خوزستان در 
سال های 92 و 93 رتبه نخست کشور را در بازسازی 

عتبات عالیات به خود اختصاص داده است.
وی افــزود: دو هزار مترمربع ســاخت صحن 
حضرت زهرا)س( هم به عهده خوزســتان بوده و 
تمام نقاط آســیب دیده صحن حضرت زینب)س( 
ناشی از جنگ نیز به همت مردم خوزستان مرمت 

و بازسازی شد.
حجت الاســلام موسوی گفت: بازسازی صحن 
حضرت رقیه)س( هم به خوزستان واگذار می شود.
وی با بیان این که مردم خوزستان در ساخت 
تمامی حرم ها سهیم هستند، گفت: بانوان خوزستان 
27 کیلوگــرم طلا و وجه نقد در مجموع به ارزش 

125 میلیارد ریال برای ایوان طلا اهدا کرده اند.
حجت الاسلام موسوی افزود: طلاکاری، مرمت و 
بازسازی گنبد، گلدسته و ایوان طلا نیز به زودی آغاز 
می شود و در گنبد امیرالمومنین)ع( و گلدسته های 

آن مردم خوزستان سهم ویژه ای دارند.

آغاز عملیات توسعه حرم حضرت زینب)س( 
از سوی خوزستانی ها

پالایشــگاه  اول  فاز  اجرایی  عملیات 
آناهیتا کرمانشاه با حضور وزیر تعاون، کار 

و رفاه اجتماعی کلید خورد.
به گزارش خبرنگار مهر، این پالایشــگاه از 
مصوبات دولت در ســال 89 و از مصوبات سفر 
رهبری در سال 90 است که با 12 هزار میلیارد 
تومان ســرمایه گذاری و اشتغالزایی مستقیم 5 
هزار نفر در مرحله ســاخت، عملیات اجرایی آن 

آغاز شد.
احداث این پروژه در استان کرمانشاه در اواخر 
ســال 85 به تصویب هیئت وزیران رسید اما در 

سال 86 اجرای آن متوقف شد.
پس از آن بار دیگر در ســال 89 کلنگ آن 
به زمین زده شــد اما بار دیگر روند اجرای پروژه 

متوقف شد.
پروژه پالایشگاه آناهیتا در زمینی به مساحت 
571 هکتار در کیلومتر 15 جاده کرمانشاه همدان 

احداث می شود.
از تاثیرات اقتصادی پالایشــگاه می توان به 
رونق و توســعه اقتصادی صنایع اســتان، ایجاد 
اشــتغال مستقیم و غیرمستقیم در نتیجه ایجاد 
صنایع پایین دستی و رونق حمل و نقل اشاره کرد.
گروه تامین اجتماعی شستا با 33/3 درصد، 
گروه صندوق بازنشستگی کشوری نیز با 33/3 و 
گروه نفت با 33/4 درصد سهامداران اصلی این 

پروژه هستند.
این طرح مورد تاکید رهبر معظم انقلاب در 

سفر به استان کرمانشاه است. 

ایــن طــرح همچنیــن دارای تخفیف 10 
درصدی در بهای نفــت خام تخصیصی پس از 

10 سال از زمان بهره برداری است.
با بهره برداری از این پالایشگاه و زمان احداث 
آن برای حدود 12 هزار نفر در استان اشتغالزایی 

ایجاد می شود.
بزرگ ترین مرکز شیمی سنتز کشور

در کرمانشاه افتتاح شد
بزرگ ترین مرکز شیمی سنتز ایران با هدف 
تولید مواد اولیه داروها با حضور معاون تحقیقات 
و فن آوری وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 

در کرمانشاه بهره برداری شد.
این مرکز با 210 مترمربع زیربنا در مدت 3 
سال احداث شد و بزرگترین مرکز شیمی سنتز 

کشور محسوب می شود که کار تولید مواد اولیه 
سه نوع دارو را بر عهده دارد و در آینده ای نزدیک 

تولید مواد اولیه هفت دارو را انجام می دهد.
براســاس این گزارش، این مرکز بزرگترین 
سایت تولید مواد سنتزی دانشگاهی با تکنولوژی 
و ارزش افزوده است که در فاز اول مواد اولیه سه 
داروی پرامی پکســول، دونپزیل هیدروکلراید و 

دولوکسین را تولید می کند.
برای ســاخت این مرکز 45 میلیارد ریال از 
محل اعتبارات داخلی دانشگاه و معاونت تحقیقات 

و فناوری وزارت بهداشت اختصاص داده شد.
استان کرمانشاه پس از تهران دومین استان 
کشور است که مرکز شیمی سنتز در آن راه اندازی 

شده است.

آغاز ساخت پالایشگاه آناهیتا كرمانشاه

قائم مقام وزیر نیرو از راه اندازی دستگاه 
آب شیرین کن در شهرهای ساحلی خبر داد.
به گزارش ایرنا، ســتار محمودی در نشست 
بررســی کاهش اثرات خشکســالی در تامین آب 
شهرهای هرمزگان بویژه بندرعباس افزود: گزینه 
جیره بندی آب در هیچ یک از شــهرهای کشــور 
در دســتور کار وزارت نیرو نیست و سیاست این 
وزارتخانه استفاده از ظرفیت شیرین سازی آب دریا 

در تمامی شهرهای ساحلی است.
وی بر ضرورت سرعت بخشی در روند اجرای 
پروژه آب شــیرین کن یکصد هــزار متر مکعبی 

بندرعباس تاکید کرد.
قائم مقام وزیر نیرو اظهار کرد: انتظار می رود با 
توجه به شرایط خاص منابع آبی شهر بندرعباس، 
ســازمان حفاظت محیط زیســت در مدت زمان 
کوتاه تری نسبت به صدور مجوز اجرای پروژه آب 

شیرین کن این شهر تصمیم گیری کند.
محمودی همچنین در این نشست با اشاره به 

چالش جدی کمبود آب در هرمزگان و به ویژه شهر 
بندرعباس، تصریح کرد: در صورت عدم بارندگی 
در سال جاری، سال آینده مشکلات دو چندانی در 

تامین آب شهر بندرعباس خواهیم داشت.
وی ادامه داد: حفر و تجهیز 20 حلقه چاه در 
پایین دست دشت شمیل و نیان از دیگر اقدامات 
برای رفع بحران کم آبی این شــهر در دست اجرا 

است.
این مســئول ادامــه داد: همچنین در بخش 
فضای سبز شهری نیز، وزارت نیرو با کلیت طرح 
استفاده از پساب در این بخش موافق بوده و آماده 
هرگونه همکاری با شــهرداری بندرعباس جهت 

اجرای این طرح است.
محمودی گفت: با تصویب تامین آب از منابع 
غیر متعارف نظیر دریا در تمامی شهرهای ساحلی 
به عنوان برنامه پیشــنهادی وزارت نیرو در برنامه 
ششم توسعه امید اســت بتوانیم بخش بزرگی از 
بحران منابع آبی را در شهرهای ساحلی رفع کنیم.

قائم مقام وزیر نیرو:

دستگاه های آب شیرین كن درشهرهای ساحلی 
راه اندازی می شود

نوغانــداری  توســعه  اداره  رئیــس 
خراسان رضوی از واردات بی رویه و نسنجیده 

ابریشم به کشور انتقاد کرد.
فرید سرجمعی به خبرنگار ایرنا افزود: واردات 
بی رویه ابریشــم به تولید و توزیع جعبه تخم  کرم 
ابریشم، تولید پیله تر و در نهایت تولید ابریشم داخلی 

لطمه جبران ناپذیر وارد می کند.
وی گفت: البته با توجه به اینکه در زمینه تولید 
پیله تر با کمبود مواجه هســتیم اگر مطابق با نیاز 
واردات پیله خشک صورت گیرد لطمه ای به میزان 

تولید ابریشم در این استان وارد نمی شود.
رئیس اداره توسعه نوغانداری خراسان رضوی 
که مسئولیت تولید و توزیع تخم کرم ابریشم  برای 
اســتانهای سه گانه خراسان را برعهده دارد دومین 
مشکل صنعت ابریشم کشی خراسان را کم اظهاری 

واردکنندگان ابریشم دانست.
وی افزود: غالبا واردکنندگان ابریشم کشور در 
گمرک اطلاعات درســتی راجع به کیفیت ابریشم  
خود نمی دهند لذا در فهرست های وارداتی کیفیت 

و قیمــت ابریشــم وارداتی را بســیار پائین اعلام 
می کنند تا به اصطلاح تداعی گر لطمه به ابریشــم 

داخلی نباشد.
سرجمعی از تفاوت قیمت تضمینی با قیمت 
بازار به عنوان مشکل دیگر یاد و بیان کرد: در حالی 
که قیمت هر کیلوگرم پیله تر بطور میانگین در بازار 
آزاد 220 هزار ریال اســت اما قیمت تضمینی هر 
کیلوگرم آن 151 هزار ریال اســت لذا نوغانداران 
تمایلی به فروش محصول خود به قیمت تضمینی 

ندارند.
افزایش سن نوغانداران و فقدان علاقه جوانان 
به ادامه شــغل اجدادی دیگر مشکل تهدیدکننده 

صنعت ابریشم اعلام شد.
ســرجمعی افزود: این در حالی است که بهار 
امســال هشــت هزار و 461 جعبه تخم نوغان در 
ســه استان خراسان توزیع شد که به ترتیب سهم 
خراســان رضوی شش هزار و 202 جعبه، خراسان 
شمالی دو هزار و 160 جعبه و سهم خراسان جنوبی 

99 جعبه بوده است.

واردات بی رویه ابریشم
مشکل بزرگ نوغانداران

*نخستین مجمع انتخاباتی هیات ورزش کارگری استان تهران دیروز به 
ریاست احمد حسین زادگان رئیس فدراسیون ورزش کارگری در محل 
ســالن اجتماعات اداره کل رفاه کار و تامین اجتماعی با حضور مدیران 
ارشــد ورزش کارگری و تهران برگزار شد که طی آن حسن حمیدی با 
کســب حداکثر آرا )15 رای از 15 عضو مجمع( رسما به مدت ۴ سال از 
سوی اعضای مجمع به عنوان اولین رئیس هیئت ورزش کارگری استان 

تهران انتخاب شد.
*به مناسبت میلاد باسعادت امام رضا )ع( زورخانه شهدای ستاد ارتش جمهوری 
اسلامی با حضور دکتر مجدآرا )رئیس فدراسیون ورزش های همگانی(، سرهنگ 
جمشید فولادی )سرپرست ســازمان تربیت بدنی ارتش( و محمدرضا طالقانی 
افتتاح گردید. در این مراســم گروهی از پیشکسوتان باستانی کار ارتش به انجام 
ورزش زورخانه ای پرداختند. در پایان از دست اندرکارانی که در ساخت زورخانه 

تلاش کرده بودند با اهدای لوح و جایزه تقدیر به عمل آمد. 


